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Päätösesitys  
 Liikenneturvatyöryhmästä on tullut terveisiä nuorisovaltuustolle, josta 

nuorisovaltuutetut voisivat käydä keskustelua. 
Minkälaisia liikenneturvaan liittyviä 
ongelmakohtia/ongelmakäyttäytymistä nuoret ovat havainneet 
Nivalassa, misä asialle voisi tehdä, voiko liikenneturvatyöryhmä 
auttaa tämän ongelman ratkaisemisessa. 
 

Päätös  
 Nuorisovaltuusto kävi keskustelua nuorten liikennekäyttäytymisestä, 

ja eniten keskustelua aiheutti polkupyöräilijät, ja heidän 
liikennekäyttäytyminen. Polkupyöräilijät ajelevat nuorten mukaan 
huolimattomasti, eivätkä huomioi ympärillä olevaa liikennettä 
ollenkaan. Autoteitä ylitetään yllättäen katsomatta, sekä pyörällä 
saatetaan ajaa autotiellä, vaikka vieressä menisi pyörätie. 
Nuorisovaltuutetut kävivät keskustelua, saisiko jotain asiantuntijoita 
pitämään luentoja tai muuta kertoen, miten on tärkää liikenteessä 
ottaa muut huomioon. Eritoten kertoivat, että nuoria puhuttaisi ns. 
kokemusasiantuntijat, jotka kertoisivat omia kokemuksiaan 
esimerkiksi liikenteen vaaratilanteista. 
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